
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Kérdés

Katona Bél a
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

"Mekkora a felsőoktatás eladósodottsága?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Hiller István oktatási és kulturális miniszterhez. A kérdésre írásban várom
válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr !

Írásbeli kérdésre Ön azt válaszolta, hogy „az állami fels őoktatási intézmények csak az
állammal szemben fennálló köztartozással, és szállítói tartozásállománnyal rendelkezhetnek . ”
Ez az Ön összesítése szerint 2009-ben 6 685,8 millió forint .

A sajtó híradása szerint kivonul a Szegedi Tudományegyetemr ő l a Fresenius Medical Care a
klinika 749 millió forintos tartozása miatt . Az intézmény egy másik céggel, a Diaverumma l
már korábban megállapodott a dialízisellátásról, azt azonban az új szolgáltató megjelenéseko r
nem bontotta fel, ami kapcsán per is indult .

Tisztelt Miniszter Úr !

Fresenius Medical Care esete az Ön által említett két tartozáskategória közül melyikbe esik ?

Kérem, tájékoztasson állami fels őoktatási intézményenként a jelenlegi és a 2010 . évi várható
adóssága összegéről . Kérem, tájékoztasson arról is, hogy intézményenként mekkora összeget
tesz ki a nem az állammal és nem a szállítókkal szembeni köztartozásuk, és hogy a z
adósságból mennyi származik a klinikákat fenntartó egyetemeken folyó egészségügy i
ellátásból .

Kérem, tájékoztasson arról, milyen intézkedéseket tett, illetve tervez az Önök kormányzás a
alatt felhalmozódott fels őoktatási adósságok rendezésére .

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2010 . január 25 .

	

Dr . Pósán László
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